
معاون قضائی دادستان کل کشور از وزیر صنعت، معدن و تجارت 
خواست به طور جدی از واردات پارچه رومبلی و پارچه رویه آن که 
تولید داخلی آنها کفاف نیاز داخل کشور را می دهد جلوگیری شود.

واردات  محدودیت  زدن  دور  برای  واردکنندگان  از  گروهی 
کالای پارچه رومبلی )کالای گروه ۲۶( که در حال حاضر بنا بر 
گزارش های وزارت صمت تولید داخلی آن فراتر از نیاز داخل است، 
کالای نهایی رویه پارچه را وارد و با چسباندن یک آستری به آن 

خود را به عنوان واردکننده معرفی می کنند.
ابتدایی  بسیار  دستگاه  یک  کردن  خریداری  با  واردکنندگان  این 
وزارت  از   )ISIC( بهره برداری  کد  آستری  چسباندن  مخصوص 

صمت دریافت و قادر به واردات می شوند.
اکثر واردات انجام شده )بیش از ۸۰ درصد( از کشور چین و مربوط 

با توجه به جایزه صادراتی ۱۵  پارچه های بی کیفیت است که  به 
بازار آزاد  با  ارز نیمایی  درصدی این کشور و فاصله ۲۰ درصدی 

قیمت پایین   تری نسبت به پارچه های تولیدی کشورمان دارد.
و  پوشاک  نساجی،  مدیرکل صنایع  محرابی،  افسانه  این  از  پیش 
بنا  سلولوزی وزارت صنعت، معدن و تجارت اعلام کرده بود که 
 ۲۴ حدود  به  کشور،  مبل  مصرف  میزان  از  موجود  اطلاعات  بر 
میلیون متر مربع پارچه رومبلی نیاز است که این میزان در کشور 

تولید می شود.
رئیس  و  کشور  کل  دادستان  قضائی  معاون  عمرانی،  سعید  حالا 
اقتصاد  کلی  سیاست های  اجرای  پیگیری  مرکزی  ستاد  دبیرخانه 
وزیر  امین  فاطمی  رضا  سید  به  نامه ای  در  قضائیه  قوه  مقاومتی 
صمت به این موضوع اشاره و خواسته است هر چه زودتر تکلیف 

این تولیدکننده نماها را مشخص کند.
در بخشی از این نامه آمده است: »اساس تشکیل دهنده پارچه های 
رومبلی رویه آنها می باشد و وزن رویه از ۲۰۰ گرم بر متر مربع تا 
۲۸۰ گرم بر متر مربع متغیر بوده و خاصیت اساسی از جمله چله 
پیچی، بافت، تیغ زنی، خارزنی، استنتر، انتقال طرح، طراحی کاغذ، 
برنزینگ، رنگرزی و همگی از جمله عملیاتی می باشد که بر روی 
پارچه تا رسیدن به مرحله تکمیلی صورت می پذیرد و بیش از ۹۵ 
پارچه، سرمایه گذاری و هزینه های ماشین  از کل عملیات  درصد 
آلات نیز مربوط به تولید رویه می باشد پارچه رویه تولید شده به 
تنهایی قابلیت مصرف و عرضه در بازار را دارد و به استناد قاعده 

۲ الف از قواعد شش گانه اصول طبقه بندی کالا طبق نمانکتور 
HS کد گمرک، به عنوان کالای کامل در همان کد تعرفه پارچه 

کامل طبقه بندی می شود.
بعد از تولید رویه، یک لایه دیگر به عنوان آستری با گراماژهای 
۱۰۰ الی ۱۸۰ گرم بر متر مربع نسبت به کارکرد و سلایق مختلف، 
صرفاً برای ایجاد استحکام بیشتر پارچه به آن اضافه می گردد و 
اصلًا تأثیری در خاصیت اساسی پارچه رویه ندارد و عملیات خاصی 
نیاز نداشته و فقط با چسب چسبانده می شود و به عبارتی فرآیند 

لمینت پارچه انجام شده به بازار ارائه می گردد.«
رویه  واردات  صورت  »در  است:  شده  قید  نامه  این  در  همچنین 
رومبلی  پارچه  کنندگان  تولید  تمامی  عملًا  رومبلی  پارچه های 
متضرر شده و نه تنها همه حمایت های قبلی مسئولین کشور بی اثر 
واردات  از  ناشی  مترتبه  و خسارت  مالی  آثار  بلکه  خواهند گردید 
رویه به مراتب بیشتر از واردات پارچه لمینت شده )کامل( خواهد 
به  را  توسط عده که خود  واردات  این شیوه  به  توسل  با  که  بود 
عنوان تولید کننده داخلی معرفی می نمایند موجبات ورشکستگی 
درصد   ۱۰۰ )که  داخلی  رومبلی  پارچه  کننده  تولید  کارخانجات 
فرآیند تولید داخلی سازی شده می باشد( و بیکاری هزاران کارگر 

را در پی خواهد داشت.«
در پایان معاون قضائی دادستان کشور از وزیر صمت خواسته است: 
پارچه  و  رومبلی  پارچه  واردات  از  به طور جدی  فرمائید  »دستور 

رویه ی آن جلوگیری گردد، اعلام نتیجه موجب امتنان است.«

رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت: وزیر راه 
نباید از عدم همکاری بانک ها در پرداخت تسهیلات گلایه داشته 
باشد چرا که در قانون جهش تولید مسکن برای عدم همکاری 
بانک ها  از  باید  راه  بانک ها جریمه در نظر گرفته شده و وزارت 

مستنکف به قوه قضاییه شکایت کند.
محمدرضا رضائی کوچی رییس کمیسیون عمران مجلس شورای 
شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  مشترک  نشست  در  اسلامی 
اسلامی با وزیر راه و شهرسازی و رئیس سازمان برنامه بودجه 
گفت:در مجلس هشتم برای ساخت مسکن مهر ۵۰ هزار میلیارد 
باید  کنونی  شرایط  در  و  کردیم  بینی  پیش  اعتباری  تومان خط 
مبالغی بیش از این برای طرح نهضت ملی در نظر بگیریم. اگر 
مسکونی  واحد  میلیون   ۴ ساخت  برای  نیاز  مورد  مالی  منابع 
تحقق  و  کار  شروع  نباشد،  عظیم  پروژه  این  با حجم  متناسب 
تعداد  این  ساخت  اینکه  ضمن  بود؛  خواهد  غیرممکن  اهداف 
بر  راه  وشهرسازی  وزارت  از عهده  تنهایی  به  واحد مسکونی 
برنامه  سازمان  ویژه  به  دولتی  دستگاه های  تمامی  و  نمی آید 
مهم  این  تحقق  برای  دارایی  و  اقتصاد  وزارت  و  بودجه  و 

کنند. همکاری 
زمین  تامین  برای  مشکلی  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 

ملی  نهضت  طرح  مسکونی  واحدهای  ساخت  جهت  نیاز  مورد 
پروژه  مالی  منابع  تامین  ندارد گفت: چالش اصلی  مسکن وجود 
مذکور است؛ متاسفانه در اقدامی عجیب وزیر اقتصاد و دارایی به 
عنوان مسئول هماهنگ  کننده بانک ها، پیشنهادی را در شورای 
برای  بانک ها  سهم  ان  اساس  بر  که  کرده  مطرح  اقتصاد  عالی 
پرداخت ۲۰ درصد از منابع تسهیلاتی خودشان به حوزه مسکن 
امر  این  پیدا کند!  با قانون است به 7 درصد کاهش  که مطابق 
به این معنی است که وزیر اقتصاد هنوز به درستی نقش ساخت 
مسکن را در اقتصاد ، تولید و اشتغال درک کرده و بر این باور 
است که پرداخت تسهیلات به حوزه مسکن و ساخت واحدهای 
طرح نهضت ملی موجب افزایش تورم و مشکلات اقتصادی در 

کشور می شود.
تنها  نیز  شهرسازی  و  راه  وزارت  کرد:   تاکید  کوچی  رضایی 
نبوده و در قانون جهش تولید مسکن برای آن وظایفی  سازنده 
تعریف شده تا پول تامین کند به عنوان مثال به این وزارت خانه 
را  از زمین های خودشان  تا ۲3 هزار میلیارد تومان  تکلیف شده 
برای درآمدزایی به فروش برسانند که متاسفانه تاکنون این امر 
انجام نشده و شخصا هیچ آگهی در خصوص مزایده املاک این 
وزارت خانه مشاهده نکردم .  وزارت راه در خصوص تامین زمین 

عمل  خوب  ملی  نهضت  طرح  مسکونی  واحدهای  ساخت  برای 
کرده اما در حوزه تامین منابع مالی از محل فروش اموال بسیار 

ضعیف بوده است.
کرد:  اظهار  بودجه  و  برنامه  ن  ما  ساز  رئیس  به  خطاب  وی 
پرداخت پول  به وزارت راه و شهرسازی و صندوق ملی مسکن 
را به نیمه دوم سال موکول نکرده و در اولین فرصت 3۰ هزار 
میلیارد تومان برای این امر پرداخت کنید و وزیر راه هم نسبت 

به فروش اموال خود اقدامات لازم را انجام دهد.
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه 
را  نرخ سود ۱۸ درصد  با  پرداخت تسهیلات مسکن  توان  مردم 
ندارند، عنوان کرد: مردم با حقوق های ۸ الی ۹ میلیون تومانی 
توان پرداخت اقساط ماهی ۶ میلیون تومان را ندارند. مقرر بود 
از  ۴۰ درصد  تنها  که  تنظیم شود  نحوی  به  واحدها  این  اقساط 
کل درآمد کارمند و کارگر را به خود اختصاص دهد در حالی که 
الی ۸۰ درصد درآمد خود  باید حدود  7۰  اکنون متقاضیان  هم 
را به پرداخت وام اختصاص دهند که از عهده عمده مردم خارج 
است. یارانه سود تسهیلات طبق قانون باید از محل صندوق ملی 
مسکن پرداخت شده و نرخ سود تسهیلات باید از ۱۸ درصد به 

۱۰ درصد کاهش پیدا کند.

عنابستانی گفت: ابلاغیه دولت هنوز صادر نشده و ما فقط اظهارات 
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی را داریم که ایشان به ما از تایید 

دولت خبر دادند.
علی اصغر عنابستانی )عضو کمیسیون اجتماعی مجلس( گفت: طبق 
اطلاعی که بنده دارم و طبق اظهارات روز گذشته مدیرعامل تأمین 
اجتماعی کشور در کمیسیون اجتماعی مجلس، دولت مصوبه هیئت 
امنا را تأیید و بر مبنای همان 3۸ درصد به تأمین اجتماعی اعلام 
کرده و الان هم تأمین اجتماعی به دنبال راهکار اجرای مصوبه و 
تأمین منابع مورد نیاز است. این نماینده مجلس سپس در ارتباط با 
آخرین وضعیت مصوبه افزایش مستمری بازنشستگان کارگری به 
نظر مثبت مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی اشاره کرد و به ایلنا 
گفت: صحبتی که بنده در رابطه با تایید دولت در رادیو گفتگو داشتم، 

نقل قول از آقای موسوی )مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی( بود؛ ما 
روز گذشته در کمیسیون اجتماعی با ایشان جلسه داشتیم و ایشان در 
آن نشست فرمودند که دولت افزایش قانونی مستمری بازنشستگان 
را تایید کرده و تا یک ماه دیگر اجرایی می شود.عنابستانی افزود: 
ابلاغیه دولت هنوز صادر نشده و ما فقط اظهارات مدیرعامل سازمان 

تامین اجتماعی را داریم که ایشان به ما از تایید دولت خبر دادند.
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس در پاسخ به این سوال که مجلس 
در حمایت از بازنشستگان چه می تواند بکند، گفت: اگر قانون اجرایی 
نشود و دولت مصوبه جدید را ابلاغ نکند، مجلس دوباره به قضیه 

ورود خواهد کرد؛ ما در انتظار ابلاغ مصوبه توسط دولت هستیم.
وی در پایان تاکید کرد: بازنشستگان مطمئن باشند که مجلس از 
هستیم و انشاله حقوق قانونی آن ها به زودی اعاده می شود.آن ها حمایت خواهد کرد؛ ما نمایندگان مجلس حامی بازنشستگان 
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هفته آینده ؛ 
ماهواره خیام به فضا پرتاب می شود

ماهواره  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای  در  ایران  فضایی  سازمان 
خیام که مالکیت آن در اختیار سازمان فضایی ایران است، با 
سنجنده های دقیق در طیف های مختلف، زیر ساختی مناسب 

برای هوشمندسازی بخش های گوناگون کشور خواهد بود.
ماهواره  کرد:  اعلام  اطلاعیه ای  در  ایران  فضایی  سازمان 
خیام که مالکیت آن در اختیار سازمان فضایی ایران است، با 
سنجنده های دقیق در طیف های مختلف، زیر ساختی مناسب 
برای هوشمندسازی بخش های گوناگون کشور خواهد بود. 
ارتقا بهره وری در حوزه کشاورزی، پایش دقیق منابع آبی 
کاربری،  تغییرات  پایش  کشور، مدیریت مخاطرات طبیعی، 
ساخت و سازهای غیر مجاز و مقابله با جنگل خواری، پایش 
مخاطرات زیست محیطی، پایش معادن و اکتشافات معدنی، 
پایش مرزهای کشور و بسیاری از کاربردهای دیگر از جمله 
کاربردهای داده های دریافت شده از ماهواره خیام خواهد بود.

سازمان فضایی ایران، ضمن توسعه توانمندی های داخلی در 
حوزه ساخت و پرتاب ماهواره های مورد نیاز کشور و توسعه 
ایستگاه های زمینی مربوطه، نیازهای فعلی کشور در حوزه 
تامین داده های ماهواره ای را از طریق همکاری های پیشرفته 
علمی و فناورانه با کشورهای پیشرو در صنعت فضایی جهان 
ادامه خواهد داد تا علاوه بر تامین نیازمندی های کشور، با 
انتقال دانش و تجربه، مسیر بومی سازی فناوری فضایی در 

داخل کشور را تسریع کند.

نسبت به سال قبل ؛
تقاضای ظروف پلاستیکی 2 برابر شد

عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان ظروف یکبار مصرف 
ایران از افزایش دو برابری تقاضای ظروف پلاستیکی نسبت 
به محرم سال قبل خبر داد و گفت: قیمت  ظروف پلاستیکی 
نیز نسبت به محرم سال قبل 3۰ تا ۵۰ درصد افزایش داشته 
شدن  کمتر  به  توجه  با  کرد:  اظهار  صمدی  است.مهدی 
شیوع ویروس کرونا نسبت به سال قبل، بازگشایی هیئت ها 
افزایش  هم  پلاستیکی  ظروف  تقاضا  نذری ها،  افزایش  و 
قیمت  افزایش  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  است. وی  داشته 
اولیه طی ۲۰ روز  نیز گفت: قیمت مواد  ظروف پلاستیکی 
اخیر تقریبا نزولی بوده، بنابراین قیمت ظروف پلاستیکی در 
آستانه ماه محرم نسبت به ماه های قبل افزایش نداشته است.

اما به گفته عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان ظروف 
یکبار مصرف، به دلیل افزایش قیمت مواد اولیه، قیمت  ظروف 
پلاستیکی نسبت به محرم سال قبل 3۰ تا ۵۰ درصد افزایش 
داشته است. صمدی با اشاره به مشکلات تامین مواد اولیه، 
تصریح کرد: با ایجاد سامانه های جدید، دولت سهمیه برخی 
بورس  در  هم  مشکلاتی  است.  کرده  کم  را  تولیدکنندگان 
مواد  تامین  شده  باعث  شرایط  این  مجموع  که  دارد  وجود 
اولیه نسبت به سال قبل هم سخت تر شده باشد. در مقابل 
کارخانه ها مجبورند مواد اولیه مورد نیاز خود را از بازار غیر 

رسمی تهیه کنند.  

مرکز آمار :
نوشابه  بیش از 2۰ درصد گران شده است

قیمت  درصدی   ۲۰ از  بیش  افزایش  با  گازدار  نوشابه های 
نسبت به تیرماه سال گذشته همراه بوده است.

قیمت  متوسط  خود  گزارش  تازه ترین  در  ایران  آمار  مرکز 
کالاهای خوراکی در تیرماه ۱۴۰۱ را منتشر کرد.

بررسی وضعیت تورم در نوشابه های گازدار نشان می دهد که 
این کالا نسبت به خردادماه امسال ۱.۶ درصد و در مقایسه 
با تیرماه سال گذشته)تورم نقطه به نقطه( ۲۰.۲ درصد گران 
در  نوشابه  لیتری   ۱.۵ بطری  هر  اساس،  این  است.بر  شده 
تیرماه سال قبل به طور متوسط حدود ۱۲ هزار تومان قیمت 
داشته که در خرداد امسال به ۱۴ هزار و ۲۸۰ تومان رسیده و 
برای تیرماه حدود ۱۴ هزار و ۵۰۰ تومان قیمت خورده است.

همچنین حداقل قیمت نوشابه گازدار  ۱3 هزار و ۱3۰ تومان 
و حداکثر آن ۱۵ هزار و ۹۵۶ ثبت شده است، در این حالت 
اختلاف قیمت فروش نوشابه برای یک بطری ۱.۵ لیتری به  

بیش از ۲۸۰۰ تومان می رسد.

سازمان راهداری :
اتوبوس دربستی برای جابه جایی 
زائران در ایام اربعین ممنوع است

داریوش باقرجوان درباره تهمیدات و هماهنگی های انجام شده 
برای تامین ناوگان حمل و نقل عمومی جهت جابه جایی زائران 
عتبات عالیات در دهه اول محرم و ایام اربعین اظهار داشت: 
برنامه جابه  جایی زائران حسینی از روزهای قبل از عرفه آغاز 
شده و تردد زائران از ابتدای دهه اول محرم تا پایان تاسوعا 
و عاشورا افزایش پیدا می کند اما اوج تردد زائران حسینی در 
ایام اربعین است.مدیرکل دفتر مسافر سازمان راهداری و حمل 
و نقل جاده ای با اشاره به ظرفیت در نظر گرفته شده، ادامه داد 
: ۸ هزار دستگاه اتوبوس از مجموع  ۱۴ هزار دستگاه اتوبوس 
در اختیار ستادهای اربعین برای جابه جایی زائران خروجی و 
ورودی قرار گرفته  است.وی درباره مرزهای فعال در ایام اربعین 
اظهار داشت: مرزهای مهران، چذابه، شملچه، مرز خسروی و 
اخیرا مرز تمرچین در آذربایجان غربی برای تردد زائران حسینی 
باز هستند و همچنین هماهنگی ها برای آماده سازی مرز باشماق 
برای تردد زائران به سمت عتبات عالیات در حال انجام است و 
هر یک از این مرزها نسبت به تقاضا، سهمی برای جابه جایی 
زائران دارند.  مدیرکل دفتر مسافر سازمان راهداری و حمل و 
نقل جاده ای گفت: همچنین برای جابه جایی این تعداد زائر و 
ساماندهی هر چه بهتر این جمعیت در حال هماهنگی با سایر 
دستگاه ها درصورت نیاز برای اسکان زائران در مناطق مرزهای 
۵ گانه هستیم. از آنجایی که ترددها به صورت تدریجی انجام 
با  قرجوان  داده ایمبا  انجام  را  لازم  برنامه ریزی های  می شود 
تاکید بر اینکه  سرویس های دربستی در این ایام ممنوع اعلام 
شده است، ادامه داد:  تاکید داریم که به صورت بلیت فروشی 
عرضه بلیت و صندلی انجام شود تا ظرفیت به صورت کامل در 
اختیار زائران قرار بگیرد. ممنوع بودن کرایه دربستی حمل و نقل 

عمومی در ایام اربعین بخشنامه و ابلاغ شده است.
با ممنوع اعلام شدن کرایه  این سوال که  به  پاسخ  وی در 
دربستی، فروش تورهای کربلا در این ایام به چه صورت است، 

گفت: به طور قطع باید به صورت بلیت فروشی انجام شود.

طالبان : 
کشته شدن سرکرده القاعده

 را تأیید می کنیم
با شبکه  در گفت وگو  افغانستان  دولت  به  وابسته  منبع  یک 
خبری الجزیره تأیید کرد که »ایمن الظواهری« سرکرده گروه 
تروریستی القاعده در حمله هوایی آمریکا در مرکز کابل کشته 
شد.یک منبع وابسته به دولت افغانستان در گفت وگو با شبکه 
خبری الجزیره تأیید کرد که »ایمن الظواهری« سرکرده گروه 
تروریستی القاعده در حمله هوایی آمریکا در مرکز کابل کشته 

شد.
طالبان گفت: »حمله  وزیر  معاون نخست  ارتباط،  در همین 
آمریکا به خانه ای در کابل )که الظواهری در آن هدف قرار 

گرفته است(، نقض حاکمیت ملی و توافق دوحه است«.
 وی تأکید کرد: »ما به توافق دوحه پایبندیم و مطمئن هستیم 

که از اراضی ما علیه دیگران استفاده نخواهد شد«.

وزیر انرژی لبنان : 
سوخت ایران چون رایگان

 است شامل تحریم نمی شود 
»محمدصادق فضلی« دستیار وزیر امور خارجه و مدیرکل غرب 
آسیا و شمال آفریقای وزارت امور خارجه نیز اخیرا در توئیتی 
نوشت: جمهوری اسلامی ایران به عنوان یکی از بزرگترین تولید 
و صادرکنندگان انرژی در منطقه، برای کمک به مردم لبنان، در 

کنار آنها ایستاده است.
»سید حسن نصرالله« دبیرکل حزب الله در سخنرانی اخیر خود 
)سوم مرداد( از آمادگی برای وارد کردن سوخت از ایران به شرط 

موافقت دولت لبنان خبر داد.
شبکه  به  لبنان  انرژی  وزیر  فیاض«  »ولید  راستا،  همین  در 
»المیادین« گفت، در نتیجه این هبه، هیچ تحریم یا مجازاتی 

برای لبنان در کار نخواهد بود زیرا رایگان است.
وی در خصوص سازوکار قبول این هبه گفت، این موضوع 
بستگی به تصمیم کابینه لبنان دارد. وی در پاسخ به این سوال 
که آیا »نجیب میقاتی« پذیرش این هبه را قبول می کند یا خیر؛ 
نیز پاسخ داد، این امر مربوط به خود میقاتی می شود.  فیاض 
درباره مذاکرات ترسیم مرزی میان لبنان و رژیم صهیونیستی 
هم گفت، لبنان باید به تمام حقوق گازی و نفتی خود دست پیدا 
کند. لبنان در برابر فرصتی طلایی و دستیابی به هر آنچه لازم 

دارد، قرار گرفته است.
 فیاض پس از دیدار با هوچشتاین نیز در اظهاراتی تصریح 
کرد: من صراحتاً به او گفتم که از تأمین برق برای مردم لبنان 
حمایت می کنم و اگر معلوم شود که این پیشنهاد رسمی و جدی 
است، نمی توانم هیچ کمکی را در این زمینه، رد کنم.  وی در 
خصوص امضای توافقنامه گاز طبیعی میان لبنان، سوریه و مصر 
از طریق سوریه در ژوئن گذشته هم گفت، این بهترین گزینه 

برای لبنان است زیرا سریع و قیمت نیز مناسب است.
 از سوی دیگر، »محمدصادق فضلی« دستیار وزیر امور خارجه 
و مدیرکل غرب آسیا و شمال آفریقای وزارت امور خارجه نیز 
اخیرا در توئیتی نوشت: جمهوری اسلامی ایران به عنوان یکی 
از بزرگترین تولید و صادرکنندگان انرژی در منطقه، برای کمک 
به مردم لبنان، در کنار آنها ایستاده است. وی با اعلام این که 
»تهران آمادگی دارد میزبان لبنانی ها برای گفت وگو در خصوص 
تامین سوخت مورد نیاز مردم این کشور باشد،« تصریح کرد: ما 
هرگز دوستان خود را در روزهای سخت تنها نخواهیم گذاشت.

روسیه : 
آماده نهایی کردن توافق هستیم

به نوشته اولیانوف؛ نمایندگان روسیه آماده مذاکرات سازنده به 
منظور نهایی کردن توافقنامه ازسرگیری پایبندی همه طرف ها 
به برجام هستند.میخائیل اولیانوف سفیر و نماینده روسیه نزد 
سازمان های بین المللی مستقر در وین و رئیس هیات این کشور 
توئیتی نوشت:  در مذاکرات رفع تحریم ها روز چهارشنبه در 
نمایندگان روسیه آماده مذاکرات سازنده به منظور نهایی کردن 

توافقنامه ازسرگیری پایبندی همه طرف ها به برجام هستند.
اولیانوف در پیامی در توئیتر نوشت که به نظر  می رسد که 
اقدام  جامع  برنامه  اجرای  سرگیری  از  برای  وین  مذاکرات 

مشترک "برجام"، به زودی و دوباره آغاز شود.
وی در این پیام در شبکه اجتماعی توئیتر افزوده که هیئت 
از  نمایندگی کشورهای مذاکره کننده قصد دارند پس  های 
وقفه پنج ماهه به وین بازگردند. به نوشته اولیانوف؛ نمایندگان 
روسیه آماده مذاکرات سازنده به منظور نهایی کردن توافقنامه 

ازسرگیری پایبندی همه طرف ها به برجام هستند.
نماینده روسیه به شبکه اسپوتنیک هم گفت که احتمال دارد 
نشست کمیسیون مشترک برجام چهارم اوت )۱3 مرداد( در 

وین برگزار و روند مذاکرات هسته ای از سر گرفته شود.

رابرت مالی :
مشخص خواهد شد که ایران 

آماده رسیدن به توافق است یا خیر
رابرت مالی نماینده ویژه آمریکا در امور ایران روز چهارشنبه به 
وقت محلی قبل از عزیمت به وین در حساب کاربری خود در 
توئیتر نوشت:  در حال آمادگی برای سفر به وین بر اساس متن 

جوسپ بورل )مسوول سیاست خارجی اتحادیه اروپا(  هستم.
 مذاکره کننده آمریکا ادعا کرد انتظارات ما محدود است، اما 
آمریکا از تلاش های اتحادیه اروپا استقبال می کند و آماده 

است تا با حسن نیت جهت رسیدن به توافق تلاش کند.
رابرت مالی ادامه داد: به زودی مشخص خواهد شد که ایران به 

صورت مشابه آماده رسیدن به توافق است یا خیر.
 تارنمای آکسیوس روز چهارشنبه به وقت محلی به نقل از یک 
مقام آمریکایی که نامش را بیان نکرده است، اعلام کرد: آمریکا 
و ایران روز پنجشنبه در وین مذاکرات غیرمستقیم درباره احیای 
برجام  را از سر خواهند گرفت. این مقام آمریکایی در آستانه از 
سرگیری دور جدید مذاکرت وین ادعا کرد: ما با انتظارات کم به 
وین برمی گردیم، اما تلاش می کنیم حسن نیت داشته باشیم. 
آکسیوس مدعی شد که مقامات آمریکایی نگران هستند که به 
دلیل اقدامات ایران برای پیشبرد برنامه هسته ای خود و محدود 
کردن فعالیت بازرسان آژانس بین المللی انرژی اتمی،  توافق 

هسته ای در آستانه از دست دادن تاثیر خود است.
 انریکه مورا معاون مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا روز 
چهارشنبه در پیامی توئیتری نوشت که برای انجام مذاکرات 

برجامی راهی وین است.

معاون قضائی دادستان کشور :

واردات بی رویه پارچه بيکاری هزاران کارگر را در پی خواهد داشت

رئیس کمیسیون عمران مجلس :

مردم توان پرداخت تسهيلات با سود ۱۸درصد را ندارند

پایان ماراتن افزایش حقوق بازنشستگان ؛

دولت مصوبه هيئت امنا را به تأمين اجتماعی اعلام کرد

جامعهشماره 2699 -پنج شنبه 13 مرداد 1401
سخنگوی فراجا :

90 درصد خودروهای سرقتی تولید داخل است
دستگاه  هزار   ۲۰ سرقت  از  فراجا  سخنگوی 
ابتدایی سال ۱۴۰۱ خبر داد و  ماه  خودرو در ۴ 
گفت: متاسفانه بالغ بر ۹۰ درصد این محصولات 

ساخت داخل بوده است.
فرماندهی  سخنگوی  حاجیان  مهدی  سردار 
انتظامی کل کشور در نشست خبری با خبرنگاران 
اظهار کرد: بیش از ۹۰ درصد از خودروهایی که 
به سرقت رفته ساخت داخل هستند و 7۸ درصد 
بوده   ۸۸ سال  از  قبل  برای  آنها  مدل  خودروها 
است و ۲۲ درصد این خودروها مدلشان برای بعد 

از سال ۸۸ بوده است.
امروز حدود  تا  اول فرودین  تاریخ  از  افزود:  وی 
۲۰ هزار دستگاه خودرو در کشور به سرقت رفته 
سرقت های  این  از  درصد   ۹۱ پلیس  که  است 
خودرو را کشف کرده است یعنی حدود ۱۸ هزار 

خودرو کشف شده است.
سردار حاجیان با بیان اینکه باید به سمت ارتقای 
برویم،  پیشگیری  بحث  در  قانون  بازدارندگی 
قانونی  به دلیل خلأهای  برخی سرقت ها  گفت: 
قیمت  افزایش  که  معنی  این  به  می افتد  اتفاق 
قطعات خودرو را داشتیم و این باعث سوءاستفاده 
قانون مجوزهای لازم  اگر  افراد می شود.  برخی 
اسقاط،  مراکز  بدهد،  سیستمی  نظارت  برای  را 
سیستم  باید  پلیس  و  خودرو  تعمیرگاه های 

هماهنگ داشته باشند.  
قطعات دسته  نباید  تعمیرگاهی  افزود: هیچ  وی 
دوم یدکی را روی خودرو نصب کند مگر اینکه 
صحیح  جای  از  وسیله  این  شود  احراز  او  برای 

تامین شده است.  

لوازم  تعمیرگاهی که  تاکید کرد:  سردار حاجیان 
بر روی خودرو نصب می کند  را  یدکی مسروقه 
همچنین  و  موتور  و  بدنه  یدکی  لوازم  از  اعم 
می رساند،  فروش  به  را  یدکی  لوازم  فروشنده 
را  مال  هویت  باید  و  می شود  جرم  در  معاونت 

مشخص کنند.  
وی  تصریح کرد: پلیس با افرادی که نسبت به 
و  کنند  می  اقدام  مسروقه  یدکی  لوازم  فروش 
همچنین تعمیرگاه هایی که بدون احراز این لوازم 
برخورد  قاطعانه  می کنند،  نصب  خودرو  روی  را 

می کند.
دیگر  کشورهای  در  داد:  ادامه  فراجا  سخنگوی 
تعمیرگاهی  هیچ  کند،  تصادف  خودرویی  اگر 
بدون  خودرو  این  تعمیر  به  نسبت  نمی تواند 
سازان  قطعه  همچنین  کند.  اقدام  پلیس  مجوز 

بانک  یک  و  بسازند  دار  نشان  قطعه های  باید 
هم  پلیس  که  باشند  داشته  قطعات  اطلاعاتی 
با  البته  باشد.  داشته  دسترسی  سامانه  این  به 
اما  شده،  ایجاد  هماهنگی هایی  خودروسازان 
کامل و به روز نیست، اما با قطعه سازان چنین 

تعاملی نداریم.  
امنیت  پلیس  کارآگاهان  کرد:  بیان  حاجیان 
یک  توانستند  اطلاعاتی  اقدامات  با  اقتصادی 
و  نفتی  مشتقات  قاچاق  یافته  سازمان  باند 

پتروپالایشی را کشف کنند.
محصولات  باند  این  گفت:  فراجا  سخنگوی 
پتروپالایشی را با پوشش کربنات از کشور خارج 
می کردند ،۴۵۰ هزار لیتر از مخازن و تانکرهای 
اسناد  بررسی  از  پس  و  شد  کشف  شرکت  این 
مشخص شد ۱۴ شرکت صوری در این خصوص 

فعالیت می کردند که وجود خارجی نداشتند.
وی ادامه داد: پلیس توانست ۱۵ نفر از اعضای 
اصلی این شبکه را شناسایی کند و بیش از ۴۰ 
را  پتروپالایشی  و  نفت  محصولات  لیتر  میلیون 

کشف کند.
پرونده  این  اصلی  سوژه  کرد:  تاکید  حاجیان 
شناسایی  قم  استان  در  سرشبکه  و  گلستان  در 
دسترسی  دلیل  به  موفقیت  این  شد،  دستگیر  و 

پلیس به سامانه های اصلی است.
آمادگی پلیس برای راهپیمایی اربعین 

محرم  ایام  در  پلیس  گفت:  فراجا  سخنگوی 
آمادگی صد در صد دارد و در هر هیأت تعدادی 

پلیس یار محرم حضور دارند.
مراسم  بودن  پیش  در  به  اشاره  با  وی 
راهپیمایی اربعین حسینی گفت: پلیس آمادگی 
کامل برای ارائه خدمات دارد. پیش بینی شده 
زائران  به  زمینه  این  در  امسال  نیرو  هزار   3۰

دهند. خدمت 
گشت  واحد  هزار  سه  داد:  ادامه  حاجیان  سردار 
پلیس در سراسر کشور به ویژه استان های مرزی 
همکاران  همچنین  و  دهند  می  خدمات  ارائه 
بانوان پلیس در مرز برای ارائه خدمات به زائران 

حضور دارند. 
سخنگوی فراجا با بیان اینکه بیش از ۱۴۸ گیت 
آمادگی  پلیس  تاکید کرد:  فعال هستند،  مرز  در 
در  و  دارد  را  روز  در  گذرنامه  هزار   ۱۰۰ صدور 
برگه  هزار   ۱۰ روزانه  می توانیم  نیاز  صورت 
از  بعد  اقدام  این  البته  کنیم،  صادر  موقت  گذر 

هماهنگی با عراق اتفاق خواهد افتاد.


